

Upcoming Events

Jan 7th
Report cards
go home

Jan 8th
Sem 2– Parent Conference

Jan 11th-15th
Phonological Assessments
(JK– Gr 2)



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

January -2026

Dear Elementary Parents,

My warmest greetings to you all. As we look ahead, may we welcome **2026** with renewed vigor, enthusiasm, and an unwavering commitment to excellence. To all our parents, may the new year bring you peace, happiness, love, and good health.

I would like to take a moment to reflect on **Semester 1**. What an incredible journey it has been! Thank you for welcoming me and my staff into your lives and culture, and for granting us the opportunity to contribute to your children's educational growth.

I have witnessed remarkable progress in our students throughout this semester. They have blossomed into exemplary young boys and girls—not only academically, but also in their development of skills, values, and positive character traits. The contribution made by my staff to this growth is both commendable and invaluable.

I encourage you to remain present and engaged in your child's life, as your involvement plays a critical role in their academic and personal development. Students who receive consistent support at home—through assistance with homework, reading together, conversing in English, and accessing quality English media—undoubtedly excel. All children need to feel cared for, loved, and appreciated. My sincere gratitude goes to all parents for your unwavering support of our child-centered initiatives at CBS.

Let us continue to guide our students to greet one another respectfully, use appropriate language, and avoid physical conflict. Upholding these expectations will help maintain the positive and nurturing environment at CBS—one that is essential for effective teaching and learning.

I deeply appreciate the gracious spirit of our parents, especially during the opportunities I have to engage with you. Your encouragement strengthens our shared mission of molding our students into exemplary citizens. Please continue to serve as outstanding role models, as children naturally emulate the behavior they observe. I kindly ask that you use the upcoming break to reflect on your child's academic performance and remain in communication with their teachers to support continued improvement.

Together, we can achieve this.



هذا الشهر في CBS

إدخال الموهبة في الحياة

يناير—2026



الفعاليات القادمة

7 يناير
تقارير الدرجات

8 يناير
بداية النصف الثاني
اجتماع أولياء الأمور

11-15 يناير
التقييمات الصوتية
(JK- Gr 2)

السادة أولياء أمور المرحلة الابتدائية الأعزاء،
أطيب التحيات لكم جميعاً. ومع تطلعنا إلى المستقبل، نرحب بعام 2026 بروح متعددة، وحماس
كبير، والتزام راسخ بالتميز. نسأل الله أن يحمل لكم العام الجديد السلام والسعادة والمحبة و
الصحة.

أود أن أتوقف قليلاً للتأمل في الفصل الدراسي الأول، فقد كانت رحلة رائعة بكل المقايس.
أشكركم على ترحيبكم بي وبأعضاء الهيئة التعليمية، وعلى منحنا الفرصة لكون جزءاً من مسيرة
أبنائكم التعليمية والمساهمة في نموهم وتطورهم الأكاديمي.

لقد شهدت خلال هذا الفصل الدراسي تقدماً ملحوظاً في مستوى طلابنا، حيث نما أبناؤنا وبناتنا
ليصبحوا نماذج مشرفة، ليس على الصعيد الأكاديمي فحسب، بل أيضاً في تنمية مهاراتهم،
وتربية القيم، وبناء السمات الشخصية الإيجابية. إن الجهد الذي يبذلها طاقتنا التعليمي في هذا
الجانب جديرة بالتقدير وعظيمة الأثر.

وأحثكم على الاستمرار في التوأمة الفعالة والمشاركة الإيجابية في حياة أبنائكم، لما لذلك من دور
محوري في نجاحهم الأكاديمي ونموهم الشخصي. فالطلاب الذين يحظون بدعم مستمر في
المنزل —من خلال المساعدة في الواجبات، والقراءة معًا، والتحدث باللغة الإنجليزية، والاطلاع
على وسائل إعلام إنجليزية هادفة— يحققون تميزاً ملحوظاً. وقبل كل شيء، يحتاج جميع الأطفال
إلى الشعور بالرعاية والمحبة والتقدير.

أنقدم بخالص الشكر والامتنان لجميع أولياء الأمور على ثقتكم ودعمكم المتواصل لمبادراتنا
التعليمية التي تضع الطفل في قلب العملية التعليمية في مدرسة CBS.

فلنواصل توجيه طلابنا إلى التعامل مع بعضهم البعض باحترام، واستخدام لغة لائقة، وتجنب أي
شكل من أشكال العنف الجسدي. إن الالتزام بهذه التوقعات يسهم في الحفاظ على البيئة الإيجابية
والداعمة في مدرسة CBS، وهي بيئة أساسية لنجاح عمليتي التعليم والتعلم.

نحن نثني على الروح الراقية التي يتحلى بها أولياء الأمور، لا سيما خلال الفرص التي نلتقي فيها
بكم. حيث أن تشجيعكم ودعمكم يعززان رسالتنا المشتركة في تنشئة طلابنا ليكونوا مواطنين
نموذجيين. أرجو منكم الاستمرار في أداء دوركم كنماذج يحتذى بها، فالأطفال بطبيعتهم يقلدون
السلوكيات التي يشاهدونها. كما أرجو التفضل باستثمار الإجازة القادمة في مراجعة المستوى
الأكاديمي لأبنائكم، والحرص على التواصل مع معلميهم لدعم مسيرة التحسن والتقدم المستمر.



**Jan 11th
Healthy
Living
Banana Day**

**Jan 15th
Sports Day**

**Jan 22nd
ES
Assembly
(Problem
Solving)**

**Jan 25th–
Jan 29th
Mid Year
Break**

Pyjama Day

Pyjama day was a fun and engaging school event where children come to school dressed in their pyjamas. It carries several meaningful purposes. Students and teachers participating together create a warm, unified, and inclusive school environment. Wearing pyjamas provides a sense of comfort, helping students feel relaxed and excited for the school day. This boosts morale and creates positive associations with school. The Pyjama Day was linked to reading activities, storytelling, or themed lessons. The relaxed atmosphere encourages creativity and imaginative thinking. It helps build school spirit and gives students a memorable experience they look forward to. The playful, non-academic nature of the day reduces stress, making students feel safe, valued, and connected.



Spelling Competition

In December, our Elementary School hosted an engaging Spelling Bee Competition for Grades 3–5 to enhance spelling skills, build confidence, and celebrate academic achievement. The competition included three phases, concluding with a final round on 13 January 2026 featuring top performers from each class. Parents will be invited to celebrate students' success. Winners will receive gold medals and certificates, while all participants will be recognized for their effort. The event strengthened community spirit and honored students' dedication and hard work.

Promoting Healthy Habits: Apple Day & Lunchbox Audits

Apple Day and Lunchbox Audits promoted healthy lifestyles among students through interactive activities, discussions, and meal reviews. Students explored apple varieties, learned about balanced diets, and understood the benefits of fresh, nutritious foods. The audits encouraged mindful food choices, reduced sugary items, and recognized Grade 1C, 3B, and 4B for healthy habits, inspiring children to adopt lifelong wellness practices.

Arabic Day

Arabic Day celebrated the Arabic language and culture, promoting cultural awareness, language confidence, creativity, and identity. Students participated in calligraphy, poetry, storytelling, songs, and interactive activities. The event fostered a joyful learning environment, strengthened appreciation for Arabic, and brought the school community together in celebrating heritage, identity, and linguistic growth.

Parent Engagements

Parent Engagement events strengthened the home–school partnership through interactive classroom activities, reading, and creative projects. Parents collaborated with their children, gaining insight into teaching methods and curriculum. The sessions encouraged communication between teachers and families, fostered a supportive community, and inspired parents and students to feel more connected to the school.

Sincerely

**Mr. Reginald John Esau
Elementary School Principal**

11 يناير الحياة الصحية يوم الموز



يوم البيجاما
يوم البيجاما هو فعالية مدرسية ممتعة وتفاعلية يأتي فيها الأطفال إلى المدرسة مرتديين ملابس النوم الخاصة بهم. وتحمل هذه الفعالية عدة أهداف تربوية ومعنوية مهمة. إن مشاركة الطلاب والمعلمين معاً في هذه المناسبة تسهم في خلق بيئة مدرسية دافئة، موحدة، وشاملة لجميع.

كما أن ارتداء البيجاما يمنح الطالب شعوراً بالراحة، مما يساعدهم على الشعور بالاسترخاء والحماس ليومهم الدراسي، الأمر الذي يعزز الروح المعنوية ويكون ارتباطات إيجابية بالمدرسة. وقد ارتبط يوم البيجاما بأنشطة القراءة، وسرد القصص، أو الدروس ذات الطابع الخاص، حيث يشجع الجو الهدى على الإبداع وتنمية الخيال.

يساعد هذا اليوم أيضاً في تعزيز الانتماء المدرسي، ويمنح الطلاب تجربة لا تنسى يتطلعون إليها بشغف. كما أن الطابع المرح وغير الأكاديمي للفعالية يسهم في تقليل التوتر، و يجعل الطلاب يشعرون بالأمان، والتقدير، والانتماء.

مسابقة التهجئة

في شهر ديسمبر، استضافت مدرستنا الابتدائية مسابقة تهجئة الكلمات (Spelling Bee) لطلاب الصفوف من الثالث إلى الخامس، وذلك بهدف تنمية مهارات التهجئة، وبناء الثقة بالنفس، والاحتفاء بالإنجاز الأكاديمي. تضمنت المسابقة ثلاثة مراحل، واختتمت بالجولة النهائية التي أقيمت في 13 يناير 2026، بمشاركة نخبة من المتفوقين من كل صف. وسيتم دعوة أولياء الأمور للاحتفال بنجاح أبنائهم ومشاركتهم هذا الإنجاز. سيحصل الفائزون على ميداليات ذهبية وشهادات تقدير، كما سيتم تكريم جميع المشاركين تقديرًا لجهودهم ومثابرتهم. وقد أسهمت هذه الفعالية في تعزيز روح المجتمع المدرسي، وتكريم تفاني الطالب واجتهادهم في مسيرتهم التعليمية.

15 يناير اليوم الرياضي

تعزيز العادات الصحية: يوم التفاح ومراجعة صناديق الغداء
ساهم يوم التفاح ومراجعة صناديق الغداء في تعزيز أنماط الحياة الصحية لدى الطلاب من خلال أنشطة تفاعلية، ونقاشات توعوية، ومراجعة محتويات الوجبات، كما تعرف الطلاب على أنواع التفاح المختلفة، وتعلموا مبادئ التغذية المتوازنة، وفهموا فوائد تناول الأطعمة الطازجة والمغذية. كما شجعت مراجعة صناديق الغداء الطلاب على اختيار أطعمة صحية بوعي أكبر، والحد من المأكولات السكرية، وتم تكريم الصفوف 1C, 3B, 4B، لالتزامهم بالعادات الغذائية الصحية، مما شجع الأطفال على اعتماد ممارسات صحية تدعم العافية مدى الحياة.

22 يناير التجمع الصباحي للمراحل الابتدائية (مهارة حل المشكلات)

يوم اللغة العربية

احتفل يوم اللغة العربية باللغة العربية وثقافتها، حيث أسهم في تعزيز الوعي الثقافي، وتنمية الثقة اللغوية، وتشجيع الإبداع، وترسيخ الهوية. شارك الطلاب في أنشطة متنوعة شملت الخط العربي، والشعر، وسرد القصص، والأناشيد، والفعاليات التفاعلية. وقد ساعد هذا الحدث على توفير بيئة تعليمية مبهجة، وتعزيز تقدير الطلاب للغة العربية، كما جمع أفراد المجتمع المدرسي معاً للاحتفاء بالتراث، والهوية، والنمو اللغوي.

مشاركة أولياء الأمور

أسهمت فعاليات مشاركة أولياء الأمور في تعزيز الشراكة بين المنزل والمدرسة من خلال الأنشطة الصيفية التفاعلية، والقراءة، والمشاريع الإبداعية. وقد تعاون أولياء الأمور مع أبنائهم، مما أتاح لهم الاطلاع عن قرب على أساليب التدريس والمناهج الدراسية.

29-25 يناير عطلة منتصف العام

مع خالص تحياتي
الاستاذ/ريجاند جون ايسو
مدير المرحلة الابتدائية والروضة